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Annen representasjon 

Bjørn Egeli er sentral leder av Politiets pensjonistforbund. 

Odd Kjell Abrahamsen er leder av hederstegnutvalget i Politiets pensjonistforbund. 

Pensjonistnettverket 

Reidar Heivoll er leder av nettverket. Dette er frittstående, men etablert og godkjent i 
samarbeid med styret. Se egen rapport fra netteverket. 

Medlemmer 

Pr. 31.12.20 var vi 171 medlemmer. Dette er en økning med 2. 

Året 2020 – Korona-året 

Året startet positivt ved at vi fikk gjennomført vårt årsmøte den 27.02. Her fikk vi også besøk 
av vår gamle kollega, Dag Otto Lauritzen, som holdt et inspirerende foredrag. Den 06.03 fikk 
vi gjennomført vårt årlige møte med Politimesteren i sammen med Vest-Agder og Aust-
Agder pensjonistforeninger. 



Uka etter ble det så full nedstengning av landet vårt p.g.a. Covid 19. Alle aktiviteter ble 
derfor satt på vent. 

Ut på høsten ble det så åpnet opp litt igjen og trimgjengen kom i gang med sine 
tirsdagsturer. Videre ble det forsiktig åpnet opp for onsdagslunsjen på Røygeriet og 
samlingen på Håndverkeren siste torsdagen i måneden.  

Den 20.09 ble det gjennomført et møte på Teams med alle lokallagslederne i landet, for 
gjensidig informasjon.m. Lokalt hadde vi et styremøte, 19.okt. Vi planla da for mulig oppstart 
på nyåret 2021, men tiden har jo vist oss at vi fremdeles sliter med Covid 19 og restriksjoner. 

Politipensjonisten.com/Informasjon 

Dette er vår egen hjemmeside som ajourføres jevnlig av Anne Marie. Her legges det det 
meste av informasjonen til våre medlemmer. Før sommer sendte vi ut en sommerhilsen til 
være medlemmer som også inneholdt litt informasjon. 

På høsten sendte vi på nytt ut et info-brev til våre medlemmer med div. opplysninger. 

Styret 

 


